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Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag d. 2. marts 2022 kl. 17:00-19:00  
 

Deltagere: Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara Vinding, Anders Folmer 
Buhelt, Nadja Tandrup, Dan Cui Priergaard, Anders Scheel Frederiksen, 
Sidsel Buhl, Zoe 9.x, Louise Nørholm, Mette Stæhr Niedersøe, Rikke Michan 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr-Niedersøe  
 
  

Afbud: Ane Palsberg Wæhrens, Sofie 7.x,  
Sidsel Raben  

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

Godkendt  

Velkommen til Dan Cui 
Priergaard 

17:02-
17:05 

Kort præsentation – træder ind for Anders Scheel Frederiksen, 
der ønsker at træde ud af bestyrelsen.  

Dan har to børn på 6. årgang.  
 

Status på de videre tiltag 
efter episode  

17:05-
17:25 

 Punktet behandles uden elevrepræsentanter.   Status:   
Ane og Nadja taler med de implicerede forældre 
omkring input til det videre arbejde med en 
forebyggende strategi.  
 
Vi skal i bestyrelsen arbejde med skolens 
værdisæt, ordensregler, beskrivelse af håndtering 
af overtrædelse af ordensreglerne, 
kommunikationsprincip (f.eks. kommunikation på 
Aula), guidelines til forældre (en side med gode 
råd om, hvordan man agerer som forældre i sådan 
et forløb). 
Derudover revidere vores antimobbestrategi. 
Frem mod junimødet, arbejders der i udvalg med 
oplæg. På junimåned tilrettelægges workshop til 
at færdiggøre og beslutte de endelige beskrivelser.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:25-
17:40 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 

Formanden: Ingen meddelelser  
Skoleledelsen: Orientering omkring skolebesøg fra 
forvaltningen. Ane deltog. Det var et godt besøg. 
Det er slut med Covid-test, men man kan stadig få 
udleveret selvtest på kontoret. 
Vi opfordrer fortsat til at forældre afleverer ude 
om morgen.  
Afgangsprøverne til sommer er blevet ændret – de 
skal kun op i skriftlig dansk, matematik og 
mundtlig dansk og engelsk. De fag der er 
udtrukket, bliver årskarakteren ophøjet til 
prøvekarakter. 
Økonomi: Vi har et mindre overforbrug, men vi 
satser på, at det hele falder på plads. 
Skolepatrulje: Skolen betaler den årlige tivolitur 
for de elever, der har stået skolepatrulje.  
Vi undersøger om andre kan dække denne udgift i 
fremtiden som tidligere. 
Vi har ansat en ny lærer til de kreative fag på 
mellemtrinnet. Derudover har vi ansat nogle 
barselsvikarer, som vi håber på at kunne ansætte, 
hvis økonomien er til det. 
Medarbejderne:  
Medarbejderne er ved at finde fodfæste over en 
lang periode med Corona. 
Elevrådet:  
Elevrådet har talt om at arrangere en indsamling 
for Ukraine. Eleverne vil gerne bidrage, hjælpe og 
gøre en indsats. Elevrådet arbejder på, at etablere 
en tradition med en årgangsfest på skolen.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Antimobbeplan – input til 
revision 
 

17:40-
18:00 

Vedhæftet seneste version  
- Fx: Tema om mangfoldighed og fællesskaber for alle  

Bestyrelsen kom med input til revideringen i 
temaer:  
Der skal kigges på handleplanerne.  
Den handler meget om mobning – må gerne 
komme til at omhandle mere om forebyggende 
initiativer om trivsel.  
Forældreaftaler og klasseaftaler en tydelige del af 
planen.  
Planen skal have en ny titel, så den også rummer 
ordet ”trivsel”. Mere om digitalmobning.  
Kortere plan – mere i punktform.  
Se på sammenhæng med velkomst- og 
kontaktforældrefolderen og flette ind i planen, 
hvor det er meningsfyldt.  
Vores AKT-team vil gerne udarbejde et forslag til 
bestyrelsen. 
Det store kan elevråd inddrages i at komme med 
input.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Punkt fra elevrådet om 
udgangstilladelse til 7. 
årgang  

18:00-
18:10 

Elevrådet præsenteres  
(Punktet udgår, hvis eleverne ikke kan komme, afventer svar fra 
Zoe)  

Det er blevet besluttet for nogle år siden at ændre 
på skolens udgangstilladelser, så de først starter i 
8. klasse – primært for at værne om fællesskabet i 
overgangen til udskolingen.  
Lovgivningsmæssigt er det fra 8.-10. klasse, der 
har lov til at forlade skolen.  
7. klassernes primære argument er, at de gerne vil 
have mulighed for at gå ned købe mad. 
Vi vil gerne gøre det hyggeligt og attraktivt at blive 
på skolen og spise.  
Vi håber på at få etableret, at eleverne kan købe 
mad. 
Vi skal have fokus på at informere eleverne om, at 
de skal have madpakke med.  
Beslutning: 7. klasserne får ikke udgangstilladelse. 
De skal have madpakker med.  
 

Skolebestyrelsesvalg  18:10-
18:20 

Nedsættelse af valgbestyrelse  
 

Anders, Ane og Sidsel er på valg.  
Der skal etableres en valgbestyrelse.  
Rikke er formand, Ane og Anders er med.  

Kontaktforældre og 
kontaktforældremøde  

18:20-
18:40 

Planlægning af kontaktforældremøde i april  Mødet ligger 27/4. Mødet skal gerne være 2 timer 
fra 19-21. 
Sara har udarbejdet en ny kontaktforældrefolder 
samt en velkomstfolder til nye forældre. 
Kan vi arbejde med titlen f.eks. 
”klassekoordinator”. Stor betydning – lille opgave. 
Vi tænker hver især over titel og vender tilbage.  
Workshop omkring folderne. 
Evt. et foredrag ungelivet i Gentofte og 
beskyttende faktorer ved SSP eller en anden 
relevant.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Orientering om kommunens 
indsatser på skoleområdet, 
samt skolens ønsker for 
kommende skoleår  

18:40-
18:50 

 Kommende skoleår: 
Kommunale indsatser: 

- Teknologiforståelse 
- CO-teaching 
- Synlig læring 
- Ungeprofil 

Vores egne: 
- Bevægelse 
- Feedback 
- CO-teaching 
- Klasselærerrollen 
- Det gode forældresamarbejde og 

kommunikation 
- Mere uformelt samvær (medarbejdere, 

elever, forældre) 

Eventuelt  18:50 - 
19:00 

 Der står, at man skal have udleveret elevplaner – 
det er Min uddannelse – skal have revideret på 
hjemmesiden.  

Kommende punkter / 
opfølgning  

  Økonomi 
Ungeprofilundersøgelse 
Nationale test 
VITO 
Husk langt møde 8/6 i Byens Hus: 17-20.30.  

 


